
Senátor Marcel Chládek: Dobré dopoledne. Vážený pane velvyslanče, vážený pane vládní 

zmocněnče, vážený pane senátore, vážené dámy, vážení hosté, dovolte mi, abych vás přivítal 

na dnešním veřejném slyšení, které se bude zabývat problematikou, o které jsem před dvěma 

lety neměl ani tušení, ale poté, co jsem se stal předsedou komise pro krajany žijící v Čechách 

a navštívil jsem Paříž, kde jsem měl možnost vidět jednu školu bez hranic přímo v akci, tak 

musím říct, že mě to velmi mile překvapilo. A zároveň jsme se na naší komisi domlouvali, že 

je zapotřebí se trochu více této problematice věnovat a dát jí takový prostor, který jí náleží. 

 Z toho důvodu vzniklo dnešní veřejné slyšení. Jsem rád, že jsou zde i zástupci 

Ministerstva školství a pevně věřím, že tato naše debata bude otevřená, podnětná a že z ní 

vzniknou některé výstupy, které posunou tento projekt dále. 

 Ještě jednou vám děkuji za to, že jste přišli, a předávám úvodní slovo svému 

místopředsedovi, příteli, známému i vám všem pana senátore Grulicha. 

 


